
Tisztelt Küldöttgyűlés,
Tisztelt Kuratórium,

ez úton szeretném megpályázni az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány elnöki posztját.
A legfontosabb leszögezni azt, hogy a továbbiakban nem egy klasszikus „pályázatot” olvashattok, 
hanem  egy  bemutatkozást,  illetve  azokat  a  legfontosabb  elveket,  amelyeket  megvalósítani 
igyekszem majd megválasztásom esetén egy közös munka során.  Annak reményében is  rövidre 
fogom, hogy mindenki elolvassa. Pályázatot, munkatervet jelen helyzetben nem lehet részletesen, 
üzleti tervre kiterjedően megírni. Egyrészt a konkrét számok ismertetése nélkül, amire nincs mód, 
ez nem lehetne kellően komoly, másrészt a részletek megvalósításában a Hallgatói Önkormányzat 
elnöke  jelezte  nekem  szándékát,  valamint  ezekbe  indokolt  esetben  a  Választmány  nagyobb 
nyilvánosságát is szeretném bevonni.

Tehát jelen pályázat esetében leginkább azt érdemes mérlegelni, hogy a Kuratórium/Küldöttgyűlés 
tagjai mennyire tartják felkészültnek, alkalmasnak személyemet az előttünk álló feladatok, munka 
elvégzésére. Sokak számára ismert, hogy jelenleg is ellátom az EBiHal elnöki tisztségét. Elsősorban 
itt volt módom nemcsak megismerni egy társadalmi szervezet működését, hanem tapasztalatokat is 
szerezni.  Számtalan  pályázatot  írtam és  nyeretem meg a Nemzeti  Civil  Alapprogram illetve az 
Oktatási  Minisztérium  kiírásaiban.  A  Biokémiai  Tanszék  munkatársaként  más  pályázati 
rendszerekben is  szereztem tapasztalatot (NKTH, RET, TÁMOP, TÉT).  Szinte  minden félévben 
valósítok meg a Rektori  Hivatal  kiírásából  Sport-  és  Kulturális  pályázatot.  Elnyert  pályázataim 
összértéke megközelíti  a  tízmillió  forintot.  Négy éve vagyok a bódvarákói Geo-Bio Gólyatábor 
főszervezője, amely tavalyra meghaladta az ötmilliós költségvetési szintet. A pályázatok és a civil 
szervezetek gazdasági, jogi háttérmunkáját, banki, bírósági adminisztrációját, a könyvelési anyagok 
előkészítését  is  ellátom. Anélkül,  hogy e feladataim ismertetését  terjengősre  fognám, ki  merem 
jelenteni, hogy az Alapítvány vezetéséhez szükséges szakmai felkészültséggel és kellő tapasztalattal 
rendelkezem.

A felkészültség és tapasztalat  szükséges,  de nem elégséges  feltétele  a  poszt  betöltésének.  Ezért 
tartom fontosnak tisztázni azokat a legfontosabb alapelveket is, amelyek mentén a hosszú távú és a 
napi működést elképzelem. Munkámat ösztöndíjért (amely formájának, mértékének megítélése a 
Küldöttgyűlés  illetve  a  Választmány  feladata)  kívánom  végezni,  fizetést  az  Alapítvány  saját 
bevételeinek terhére nem kívánok felvenni, de szándékomban áll olyan pályázati pénzeket bevonni, 
amelyek  a  jelenlegi  alkalmazásokat  és  esetleg  újakat  is  fedeznek.  Viszont  nem  az  Alapítvány 
elnökségből szeretnék megélni.

Az Alapítvány a HÖK „szolgálóleánya”. Ezért sem azt írnám egy pályázatban, hogy „mit”, hanem 
azt,  hogy „hogyan” kívánok dolgozni.  Az Alapítvány egy lehetőség a HÖK számára arra,  hogy 
olyan hallgatói  törekvéseket  valósítson meg,  amelyeket  –  költségvetési  szervbe ágyazott  jellege 
révén  –  nem,  vagy  csak  nagy  nehézségek  árán  tud  véghezvinni.  A jelenlegi  és  fenntartható 
szolgáltatási portfólió mellett éppen ezért olyan hallgatókhoz közeli célokat szeretnék kitűzni – a 
részletes felsorolástól itt most eltekintve –, amelyeket az Önkormányzat tagjai és tisztségviselői, a 
szakterületek elérni kívánnak, támogatnak. Mellettük kiemelten fontos a segítő együttműködés a 
szakterületeken  működő  szakmai  szervezetekkel.  Megválasztásom  esetén  a  HÖK  elnökével, 
együttműködésével az Alapítvány részletes áttekintése után meghatároznám azokat a területeteket, 
amelyeken az Alapítvány további gazdaságilag stabil működése fenntartható. Az Alapítványt újra 
kell  pozicionálni  az  Egyetem  átalakuló  gazdasági-közösségi  erőterében.  Ebben  az  erőtérben  a 
hosszú távú stabilitás elérése a cél.
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